
Heibergskolen 

 København Ø. 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Referat  

 

Tid  Onsdag d. 10. december 2020, kl.17.00-18.30 
 

Sted  Teams 
 

Dagsorden 
og bilag 
 

Fremsendt og lagt på skolens hjemmeside 
B= beslutning, D= drøftelse, O= Orientering  

Kommende 
mødedatoer 

De 9 planlagte mødedatoer i 2020-2021:  
2020    17/8, 29/9, 28/10, 10/12,  
2021    11/1, 2/03, 13/4, 19/5 og 17/6 
 

Til stede:  
 

Christian Seidelin, Peder Nedergaard, Trine Friis Toldsted, 
Marianne Garre Fink, Mette Brøndum, Stine Halskov-Jensen, 
Peter Bugge Lorenzen, Jesper Daniel Pedersen, Peter 
Bahnson Stennicke, Jacob Jensby Christensen, Dorte Høeg 

1.  
17.00 

Nyt fra:  

1.1 Nyt fra elevrådet  
 

Referat Udgår 

 

1.2 
 

Nyt fra Pædagogisk Råd 

Referat Der har ikke været afholdt fysiske PR-møder, det seneste blev holdt 
over teams, og det indeholdt informationer og spørgsmål. 
Medarbejdere trænger til at mødes i fællesskabet. Alle ser frem til et 
forår hvor der forhåbentlig kan løsnes på restriktionerne.     

 

1.3 
 

Nyt fra Borgen 

Referat Der er ansat en ny pædagog i stedet for Jahangir, og han er 
nyuddannet og begynder 1. februar.  
Der er også en medhjælper der har sagt op og en medhjælper der skal 
have nyt knæ. Så vi er ved at ansætte en ny medhjælper og en vikar.  
 
Vi er pressede på personalesituationen i KKFOén og har brug for at 
alle forældre melder ind hvor meget børnene komme i KKFO:  

1.4 
 

Nyt fra ledelsen 
Personalesituationen-  



Referat Julie Boeris, udskolingslærer har opsagt sin lærerstilling, og skal 
arbejde for LIFE, Novo Nordisk fondens STEM program( undervisning i 
naturfagsområdet i Danmark) Julie havde kun 4 ugentlige lektioner, og 
de er overtaget af Jesper P og Peter L . 
 
Og vi må ikke glemme at Jacob Jensby er valgt som ny skoleleder pr. 
1. januar. Vi siger goddag til ham og farvel til PS i næste uges inforbrev 
til alle forældre.   
 
Vi arrangerer Luciaoptog i skolegården mandag den 14. dec. kl. 8.30. 
med 4. klasserne i optog udendørs og øvrige 0.-3. klasse som tilskuere.  
  

1.5 
 

Nyt fra SB´s formand 
 

Referat 
 

Ansættelsesprocessen til skolelederstilling forløb uproblematisk, og 
Jacob Jensby gjorde et meget overbevisende indtryk.    

 

2.0 
 

Udfordringer med corona-  
Hjemsendelse af 5.-9. klassetrin til fjernundervisning, normal drift af 0.-
4. klassetrin 

 

Bilag   

Referat  
 

Hjemsendelser og mange spørgsmål til corona testning mm. har fyldt 
meget på skolen og især for ledelsen. Alle klasser er tilbage nu og vi 
forsøger at være skarpe på hvad der sker, når smittetrykket stiger. Vi 
håber at holde skansen til den 18. december.  
Nu er de nye håndspritbeholdere kommet, og vi håber elever og 
medarbejdere blive mere tilfredse med dem end de gamle 
”vodkaflasker”.  
Kommunikation kan være en udfordring, men der opfordres også til at 
informere om gode perioder uden udbrud.  

 

3.0 
 

Nyt om den budgetmodel der blev vedtaget i BUU 

Bilag  

Referat 
 

Modellen skal også vedtages i ØKU og BR, men vi må forvente at den 
går lige igennem. Vi har set første budgetudmelding, men den er 
formodentlig fyldt med fejl. Vi afventer svar på vores spørgsmål, som vi 
har sendt ind.   

4.0 
 

Orientering om proces for ansættelse af ny souschef 

Bilag   

Referat 
 

Annoncen er sat på flere portaler, og der har været mange 
interesserede og flere har allerede henvendt sig mhp. rundvisning. Der 
er frist i første uge af januar, og processen er planlagt så der kan ske 
en ansættelse pr. 1. marts.  



5.0 
 

Hvordan organiserer ledelsen arbejdet uden souschef  

 

Bilag   

Referat 
 

Ledelsen har spurgt medarbejderne om hjælp og fået tilsagn fra 
mange. Der vil derfor ikke blive konstitueret en souschef i 
januar/februar. Der er stor opbakning til dette i personalegruppen. Man 
vil stå sammen og hjælpe.   

6.0 
 

Status på sammenlægning af skole og KKFO- og planer 
for fremtiden  

Bilag   

Referat 
 

Rammen for et stærkt og tæt samarbejde mellem skole og KKFO er 
allerede sat op, og der arbejdes allerede godt sammen. De fælles 
udfordringer omkring Corona har også skabt et godt sammenhold. Der 
planlægges fællesmøder mm i fremtiden hvor man sammen udvikler 
samarbejdet og skaber en fælles forståelse omkring forventninger og 
krav til hinanden.    

7.0 
 

Orientering om dette års arbejde med UPV for 8. og 9. 
klassetrin  

  

Referat JP redegjorde for en vanskelig UPV proces for 8. og 9. klasserne. Der 
var enighed om at UVM´s bekendtgørelse og krav ikke er optimale for 
eleverne. Det er ikke hensigtsmæssigt at give 8. kl. elever en tung 
vurdering på et så tidligt tidspunkt i deres skoleliv.  
Udskolingselevernes betingelser for praktikker og besøg på 
ungdomsuddannelserne er vanskelige, og vi må forsøge at hjælpe dem 
igennem til et kvalificeret valg i foråret. Se på uddannelsernes 
hjemmesider for åbent hus mm.  
  

8.0  
 

Eventuelt  

Bilag   

Referat 
  

Hvordan skal vi sige farvel til den afgående leder i en coronatid. Man 
kan se ham om morgenen på en forhøjning foran skolen. Her kan man 
smide æg eller vand efter ham, så er man sikker på han ikke får sat en 
statue af sig selv op samme sted.     

9.0  
 

Evaluering af mødet                                                                                             

Referat 
 

Det var et meget effektivt møde på en time. Men det vil blive godt at se 
hinanden in live i fremtiden, og få lidt mere debat.    

Referent:  
Peter Stennicke 


